
Mondelinge vragen voor het Vragenuur PS 12 april 2021 
 
Fractie JA21; inzake “afschaffen 600 meter norm binnen MRA” 

 

 

- Wat vindt GS van het feit dat Amsterdam invloed heeft geprobeerd uit te oefenen op de 

stemming over de stemming in Provinciale Staten over het afschaffen van de 600 meter 

norm binnen de MRA. 

 

- Wat vindt GS van de inhoud van het onderzoek? 

 

- Is GS het met JA21 eens dat dit draagvlakonderzoek nooit op deze manier naar buiten had 

mogen worden gebracht en dat het des te kwalijker is dat op basis van rammelende data 

een stemming in PS is beïnvloed?  

 

- Is er door leden van het GS of ambtenaren van de provincie contact geweest met het 

college van Amsterdam of ambtenaren van de betreffende gemeenten over het 

betreffende onderzoek of persbericht? Indien ja, wat is er toen besproken? 
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